
REDNA SKUPŠČINA OBČINSKE ZZB NOV
Uvodna tema na skupščini ZZB NOV je bila usmerjena v politično

delovanje in aktivnost članov zveze in organizacij ter reševanje bor-
čevskih problemov. ldjeno je delo članstva v preteklem obdobju vo-
dila in usmerjala zveza komunistov ter skupni fronti organiziranih so-
cialističnih sil naše družbe znotraj SZDL dala velik prispevek. Pouda-
riti velja tako aktivnost na terenu in v občinskem merilu.

Delo z mladimi zadolžuje or-
ganizacijo in posameznike, da so
nenehno aktivni. Borci NOV
zavzeto sodelujejo pri krepitvi
podružbljanja pridobitev naše
revolucije in varnosti.

Na skupščini so spregovorili
tudi o tem, da je bilo premalo na-
rejenega glede zbiranja doku-
mentov iz NOB, saj lahko o tem
enkratnem obdobju priča samo
generacija, ki je bila aktivna v
našem boju, ogromno žrtvovala
in bila žrtev barbarstva okupa-
torja in domačih izdajalcev.
Glede statuta in drugih doku-
mentov pa je prevladala misel,
da je treba vse dokumente in or-
ganiziranost prilagoditi novi
ustavi.

V skladu z načeli solidarnosti
in demokracije organizacija
ZZB NOV tesno sodeluje z

vsemi družbenopolitičnimi orga-
nizacijami, kot je Edvard Kar-
delj izpostavil njeno vlogo v svoji
študiji Smeri razvoja političnega
sistema socialističnega samou-
pravljanja, ko je zapisal, da je
organizacija ZB nosilka vseh re-
volucionarnih tradicij ter uresni-
čevalka pomembne družbenopo-
litične vloge in aktivnosti na važ-
nih področjih kot zavestni del
vseh socialističnih sil naše druž-
be. Glede organizacijskih in ka-
drovskih krepitev so borci v
predkongicsnih pripravah izra-
zili prizadevanja pcinovnega
sprejema tistih tovarišev in revo-
lucionarjev, ki jim je v času libe-
ralizma prenehalo člansi vo v ZK
ne zaradi njihove odgovornosti,
ampak zaradi družbenopolitič-
nih razmer in okolja v tistem
času.

Zelo pohvalna je aktivnost or-
ganizacije ZB v KS in drugih or-
ganih, predvsem pri delovanju
Ijudske obrambe, saj so člani ZB
v glavnem nosilci tega dela. Po
stanju iz leta 1941 je današnja
občina Moste-Polje dala dosti
več borcev kot katerakoli druga
občina in je treba to prenesti na
naš mladi rod.

Delegati so razpravljali tudi o
počutju borcev in opozorili na
možnost, da se dajo nekateri
problemi rešiti samo z malo
dobre volje. Kako je npr. z odli-
kovanji? Splošna ugotovitev je
bila, da veliko borcev in aktivi-
stov še po 30—35 letih nima niti
enega odlikovanja, čeprav so bili
predlogi pravočasno oddani in
bili temeljitoobdelani. Razprava
se je dotaknila tudi socialne po-
moči borcem, stanovanjskih
problemov in zdravstvenega var-
stva borcev, ki ne zadovoljuje
več potrebam, saj so borci vsak
dan starejši, bolehnejši in po-
trebni več pomoči.

Predsednik občinske skupš-

čine Marjan Moškrič je v svojem
pozdravnem govoru poudaril
pomen, ki ga ima ZZB NOV
Moste-Polje s svojimi 4000
člani. Ta družbenopolitična sila
je zelo močna in se to tudi odraža
v delu občinske skupščine. Člani
ZB so v vseh naših delegacijah in
organih in je njihovo delo v
skupščini konstruktivno. Razvoj
v zadnjem 10-letju pa je s pove-
čanjem števila prebivalstva pri-
nesel tudi velike probleme
predvsem glede objektov druž-
benega standarda in infrastruk-
turnih objektov. Tu je naloga
vseh, da pomagamo pri rasti naše
občine, tako kot pri izvajanju
družbenopolitičnih akcij. Dota-
knil se je tudi priprav na volitve
in izrazil prepričanje, da bo tako
kot doslej v vseh naših delegaci-
jah tudi članstvo ZB med najbolj
aktivnimi samoupravljavci, ki
bodo nadaljevali našo zgodovin-
sko odgovornost do celotnega
družbenga razvoja.

Splošna ugotovitev je bila, da
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sodijo člani ZZB NOV in nji-
hove organizacije med najaktiv-
nejše družbenopolitične sub-
jekte v občini.

V imenu republiškega in
mestnega odbora ZZB NOV je
prisotne delegate pozdravil
Rado Pehaček.

Skupščina je izvolila nov 23-
članski občinski odbor ZZB
NOV in med njimi so bili izvo-
ljeni za predsednika Lado Mazo-
vec, za podpredsednika Alojz
Trtnik in za tajnika Anton Koro-
šec.

V imenu družbenopolitičnih
organizacij občine je izrekel
pohvalo dosedanjim planom ob-
činskega odbora ZZB NOV za
njih aktivno sodelovanje in poli-
tično aktivnost pri vseh družbe-
nih akcijah predsednik OK
SZDL Moste-Polje Vlado Črne
ter zaželel, da ostanejo še naprej
aktivisti in da s svojimi izkuš-
njami v sredinah, kjer živijo in
sodelujejo z organizacijami, še
naprej pomagajo. V znak in
priznanja sta prejela skromno
darilo za četrt stoletja dela na
tem področju dosedanji pred-
sednik Franc Taurer in dosedanji
sekretar Franc Lamberger.
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